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Møteprotokoll 
Hva: AK styremøte nr. 33 2018 - 2020 
Avholdt: Ullevål kl. 0830 – 1400, Fredag 01.november 2019 
Tilstede: Ola Evjen, Kenneth Larsen, Dagfinn Neteland, Roar Karlsen, Anne Cathrine Enstad 
Frafall:  
Fra admin.: Claus Johan Ryste, Mari Hagvaag Seim, Erika Tøsse 
Kopi: Skistyret og NSF Administrasjon 
Referent: Mari Hagvaag Seim  
 
Sak 233 2018 - 2020   Godkjenne innkalling 
Innkalling godkjennes. 
 
Sak 234 2018 – 2020  Godkjenne referat 
Referat styremøte nr. 32 godkjennes. 
 
Sak 235 2018 – 2020  Sportslig status 
Claus informerte om status og hvordan det gikk med sesongstart i Sölden. 
 
Sak 236 2018 – 2020  Administrativ status 
Claus informerte om omorganiseringen i NSF og hvilke endringer som påvirker NSF Alpint. 
 
Sak 237 2018 – 2020  Økonomi status 
Lik som forrige møte. Levert inn prognose til skistyret. 
 
Sak 238 2018 – 2020  Oppdatering; saker siden sist 
Fluor – LK har kommet med et vedtak på fluorforbud. Informasjon rundt dette er kommet til 
AK. AK har allerede et vedtak angående fluor som de står ved videre, samtidig ønsker de å 
fortsette arbeidet rundt saken med de andre grenene. 
 
H.B avhandling – gått igjennom på møtet. 
 
ALS bok – gått igjennom på møtet. 
 
Org. utvalg høring – AK skal vurdere forslaget og vil komme med et svar innen fristen. 
 
Sak 239 2018 – 2020  Budsjett 2020 
Budsjett 2020 er blitt behandlet av AK med det som ble fremlagt pr d.t. AK poengterer at det 
er krevende å fortsette på samme kostnadsnivå som i dag på lag og ser nødvendigheten i å 
øke markedssiden i 2020. 
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Sak 240 2018 – 2020  AK-kretsleder samling; NM-Hafjell 
AK sender ut invitasjon til kretslederne. 
 
Sak 241 2018 – 2020  Møteplan vår 2020 
Det ble lagt inn møter for våren 2020. 
 
 
 
 
 


